
Fra:                                              ulkristo@gmail.com
Sendt:                                        torsdag 16. mars 2023 18:43
Til:                                               Bærum kommune Post
Emne:                                        Forneburingen, vestre del - tilrettelegging for buss og planID 2020014
 
Kategorier:                              ...
 
Vi vil ikke ha buss i Eva Nansens vei! 
Hvis Bærums politikere ikke har skjønt hvorfor det er en dårlig idé, har dere ikke gjort grundig nok 
forarbeid. Har dere vært på plass, eller bare sett på et kart?
Hvorfor vil dere ha bussen ned i Snarøyveien?  Det trengs ikke, der er det nok busskaos i rushtrafikken. 
Send den hele veien rundt i Forneburingen, inn og ut samme vei ved Telenor Arena. 
Det kommer å skje ulykker i Eva Nansens vei med to store busser og masser av barn som skal over veien.
Ruter tenker bare på Ruter. Dere burde tenke på de myke trafikantene på Fornebu. 
Ulla Rødskog Kristoffersen.


